
устрема
на социалистическите победи

XIX международен фе.-гинал 
..Мартенски музикални дни“ е 
вече к ьм своя край. С мно
гоброният? си прояви той сс 
нрсвьрна във внушителна ма 
иифестацня на пониженията 
па наша I а социалистическа 
музика, във въжвала па ре 
полюцията и 35-те свободни 
години, във форум на дрхж 
бата между социалистически 
те страни.

Крупна проява в гова от 
ношение бе и състоялата се 
вчера международна научно- 
теоретична конференция на 
тема: „А-ктуалнп проблем,, 
на съвременната българска 
и европейска музики". Гя сс 
проведе в козфереитната за 
ла на .хотел „Рига". В ней 
ната работа вчеха участие 
музикални дейни от СССР, 
ГДР. Румъния, представите
ли на побратимения с Русе 
град Потсдам, музиковеди и 
гости на фестивала от сто
лицата и др. Тук бяха и иър 
вият зам.-председател на 
СБК и председател па орга 
низациежния комитет на фес 
тивала н. а. проф. Алексан
дър Райчев, секретарят на 
ОК на БКП Рачо Стоянов, 
секретарката на общинския 
партиен комитет в Русе П. 
Бартолова и др.

Научният ръководител на 
конференцията проф. Крум 
Ангелов от БДК очерта не 
лите. конто се поставят тази 
година пред конференцията 
като равносметка па големи 
те успехи иа музикалното из 
•куство в социалистическите 
странни.

От име го на партийното и 
държавно ръководства на 
Русенски окръг и на руоеи- 
■.кага общественост участни
ци гс в конференцията бяха 
ноздразови ог секретаря па 
ОК на БКП Рачо Стоянов.

Основем доклад на тема: 
„Симфоничната и кантатно- 
ораториална музика в години 
че на социалистическото раз 
витне“ изнесе музиковедът 
з. д. к. Любомир Сагаев. 
'Гой проследи процесите, кои 
то доведоха до, възхода па 
българската музика през 35- 
те свободни го гини.

С успехите па съветската 
украинска симфонична и кан 
; атно-оратермална музика при 
с ьствуващите бяха запознати 
ог з. д.‘ и. на УССР компози 
тора Григорий II. Цицалюк.

Съдоклад на тема: „Музи
ка;! н о -ис го р ичее ки процеси 
при формирането па' социалис 
.тическия реализъм“ прочете 
дои. Иван Хлебаров от БДК.

1(якон аспекти в развитие' 
ю на съвременна 1а румънска 
симфонична и вокална музи
ка разгледа румънската музи 
коложка Адриана Якоб от Бу 
курещ. /

По проблеми па новата хо 
рова спмфоннка в ГДР и 
нейното развитие в окръг 
Потсдам говори дои. Хорст 
Мюлер от Берлинското музи 
кално училище.

Изказвания на конферен
цията направиха > и к. и. Кин 
рняна Друмева ог БДК. и му 
зикбведката Мамя Попова.

Любомир СТЕФАНОВ


